

Al Rayan GCC Fund

Amendments to Prospectus and Articles of Association

June 2024

Dear Investor,

We are delighted to announce that Al Rayan GCC Fund is now the first and only GCC fund based in Qatar to offer investors the flexibility to invest or redeem on any working day in Qatar. This was previously only possible at the beginning of each month.

This notification is to highlight amendments to the terms of the fund which shall take effect from 7 July 2024. **No action is required from you.**

Summary of key changes:

1. The fund's Net Asset Value (NAV) shall be calculated daily, previously this was monthly.
2. Subscriptions shall still be accepted daily but with investments effective upon receipt of the subscription form and funds.
3. Subject to updated investor information, redemptions shall be effective daily. Previously this was monthly.
4. Fund NAV will be updated daily on our website (www.alrayan.com). Previously, NAV was published monthly in Qatari newspapers.
5. Subscriptions and redemptions shall be effective daily, subject to cut-off times of receipt of instructions.

Updated fund prospectus and articles of association are available on our website. All changes have been approved by the Qatar Central Bank. For further information, please check our website, contact your Al Rayan representative or the 24-hour, call centre on +974 4425 3333

صندوق الريان لدول مجلس التعاون الخليجي تعديلات على نشرة الإصدار والنظام الأساسي

التاريخ: يونيو 2024

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته
عزيزي المستثمر،

يسعدنا أن نعلن أن صندوق الريان لدول مجلس التعاون الخليجي هو الآن الصندوق الأول والوحيد في قطر الذي يمنح المستثمرين خيار الاستثمار في وحدات الصندوق أو استردادها في أي يوم عمل في قطر. ولم يكن ذلك ممكناً في السابق واقتصر على كونه في بداية كل شهر فقط.

يهدف هذا الإخطار إلى تسليط الضوء على التعديلات على شروط الصندوق والتي ستدخل حيز التنفيذ بدءاً من 7 يوليو 2024. لا يلزم ذلك اتخاذ أي إجراءات من حضراتكم.

ملخص التعديلات الرئيسية:

1. يتم احتساب صافي قيمة أصول الصندوق يومياً، بدلاً من شهرياً كما كان في السابق.
2. يستمر قبول الإكتتابات يومياً ولكن تجري عملية الإستثمار حين استلام استمارة طلب الاشتراك واستلام الأموال في الحساب.
3. عمليات الاسترداد متاحة يومياً، وذلك مع مراعاة تحديث بيانات المستثمر. ولم يكن ذلك متاحاً في السابق إلا شهرياً.
4. سيتم تحديث صافي قيمة أصول الصندوق يومياً على موقعنا (www.alrayan.com)؛ وبذلك تنتفي الحاجة لنشر صافي الأصول شهرياً في الصحف القطرية.
5. تكون عمليات الإكتتابات والاسترداد سارية يومياً، مع مراعاة المواعيد النهائية لاستلام التعليمات.

جميع التعديلات أعلاه تمت بموافقة مصرف قطر المركزي، ويمكنكم الحصول على أحدث نسخة من نشرة الإصدار المحدث والنظام الأساسي للصندوق على موقعنا الإلكتروني.

للمزيد من المعلومات، يرجى مراجعة موقعنا على الإنترنت، أو الاتصال بممثل الريان أو مركز الاتصال الذي يعمل على مدار 24

ساعة على الرقم +974 4425 3333